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CRN 008 

 

 
 

 

 

Date: 19th September,2023. 
 

Subject: Circular from School Clinic. 

Dear Parents, 

We would like to request you to keep your child at home when they are sick until they are well 

enough to come back. If they have a fever (temperature from 37.5 degree Celsius and above), 

or Flu like symptoms, please do not send them to school after giving medicine. 

In case of absence, please note that the absence policy holds in terms of submission of a 

medical excuse to repeat any missed exam or assessment. 

Our student’s health is our utmost concern. Your cooperation will help us to avoid cross infection 

in school. 

For any queries, please feel free to call the School clinic and will be glad to assist you.      

Thank you for your understanding and continued support. 

Regards 

Medical Team               

 

 .ةيعيادة المدرسالتعميم من  الموضوع: 

 الأعزاء: أولياء الأمور 

ي البيت حتى يتماثلوا للشففءاء كشففكم لاك لياونوا يا رلى  عح ال وففور ومتاب  
 
ي حال مرض ابنكم/ابنتكم إبقائهم ف

 
 نرجو منكم ف

 نرجو منكم عدك إحوففار م إا المدر فف  مئوية(درجة  37.5أعلى من ) الحرارةدرجة يومهم الدراسي كشففكم جيدو وا ا نانت 

ي حال لناولهم  واء خافض لل رارة أو أي نوع  واء  حتى 
 
ي حال غياب الطالب/فففففففففففففففففففففففففففففف    ب لقد م ع ر آخر ف

 
و نما نو  التنولىه ف

ة الغياب  ي للسماح لهم بإعا ة أي اختبار يد لم خلال فتى   يا   المدر  . و لك حسب طت 

واي ص   طلبتنا أعح ا تمامالنا وبت اونكم  نمنع انتشار 
ُ
ي مدر أي ن

 
 تنا. عدوى ف

  ائمًا.  ويس دنا مد  د ال ون لكم لعيادة المدرسيةمع ا تواصمإ ا نان لد كم أي ا تءسار لا لتى  وا بال

 

 شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا. 

 

ي   . المدرسي  الءرلىق الطت 

 


